

Las Carreras

Die Preise | The Fees

Neu:
Einzelteilnehmer
können jetzt auch
bei uns buchen. ***

New:
Individual
participants
can now also
book with us. ***



La Carrera Chica Tica, 4 Tage | 4 days

Ganzjährig identischer Preis, inkl. Gran Gira - Aire: Rundtour Privatflugzeug
Identical price throughout the year, incl. Gran Gira - Aire: Round trip by private plane

EIGENES Fahrzeug OWN Vehicle	UNSER Fahrzeug OUR Vehicle
---------------------------------	-------------------------------

—

2.790 \$

La Carrera Costa Rica, 10 Tage | 10 days

Grüne Saison: Juni bis November
Green season: June to November

Hauptsaison: Dezember bis Mai
High season: December to May

Gran Gira Aire & Agua: Rundtour im Privatflugzeug und Boots- / Delfintour Golfo Dulce
Gran Gira Aire & Agua: Round trip by private plane and Boat / dolphin tour Golfo Dulce

Verlängerungstag p.P. (auf 11 Tage) ohne Tour
Extension day p.p. (to 11 days) without tour

EIGENES Fahrzeug OWN Vehicle	UNSER Fahrzeug OUR Vehicle
---------------------------------	-------------------------------

4.490 \$

5.990 \$

4.790 \$

6.290 \$

inklusive
included

inklusive
included

220 \$

220 \$

La Carrera Veragua, 14 Tage | 14 days

Grüne Saison: Juni bis November
Green season: June to November

Hauptsaison: Dezember bis Mai
High season: December to May

Bootsausflug Rio San Juan, Kutschfahrt Granada, Granada Inseltour und Rumverkostung
Boat tour on the Río San Juan, carriage ride in Granada, Granada islets tour, and rum tasting

EIGENES Fahrzeug OWN Vehicle	UNSER Fahrzeug OUR Vehicle
---------------------------------	-------------------------------

5.290 \$

7.790 \$

5.490 \$

7.990 \$

inklusive
included

inklusive
included

La Carrera Panamericana del Sur, 18 Tage | 18 days

Absolute Hauptsaison: In der Osterwoche und der Vorwoche
Absolute peak season: Easter week and the week before

EIGENES Fahrzeug OWN Vehicle	UNSER Fahrzeug OUR Vehicle
---------------------------------	-------------------------------

Ausgebucht bis Ende 2027
Fully booked until the end of 2027

Alle Preise verstehen sich in US Dollar.

Gültig für jeweils eine Person, die sich mit einer zweiten Person - in der Regel ein Team - ein Doppelzimmer/Suite und ein Fahrzeug teilt. Strandtage sind Tage an denen sich unsere Hotels/Lodges entweder direkt am Strand oder aber mit Blick auf Strand und Pazifik bzw. Karibik befinden. Kosten für Einzelbelegung bitte bei uns erfragen. Diese Kosten sind signifikant, rechnen Sie mit 35% Aufschlag für Einzelbelegung.

*** Pro Termin für die La Carrera Costa Rica können wir jeweils eine Buchung eines Einzelteilnehmers tätigen. Vollkommen identisches Reiseprogramm, gleiche Leistungen. Der einzelne Teilnehmer teilt sich das Fahrzeug mit unserem Guide (der nicht abgeneigt ist, wenn er nicht konstant fahren muß...). Kleines Apartment im Equis (ca. 30m²), in der Kunkenlodge separates Apartment mit eigenem Bad und Terrasse (separat - aber in der gleichen Villa des Guides).

Preise sind gültig für alle Fahrzeuge ausser Porsche 911. Zusatzkosten für Porsche 911 bitte erfragen, danke.

Gültig ab: 10.10.2025, Änderungen vorbehalten.

All prices are in US dollars.

Valid for one person sharing a double room/suite and a vehicle with a second person - usually a team. Beach days are days on which our hotels/lodges are either directly on the beach or with a view of the beach and the Pacific or Caribbean. Please contact us for costs for single occupancy. These costs are significant, expect a 35% surcharge for single occupancy.

*** For each date of the la Carrera Costa Rica we can accept one booking from a single participant. Completely identical travel program, same services. The individual participant shares the vehicle with our guide (who is not averse to not having to drive constantly...). Small apartment in the Equis (approx. 30m²), separate apartment in the Kunken Lodge with its own bathroom and terrace (separate - but in the same villa as the guide).

Prices are valid for all vehicles except Porsche 911. Please ask for additional costs for Porsche 911, thank you.

Valid from: 10.10.2025, subject to change.

Zeit aufzuräumen. Mit dem irreführenden Begriff „Regenzeit“.

Bitte lassen Sie sich nicht mit dem irreführenden Begriff “Regenzeit” verwirren. Selbst in der Regenzeit regnet es nicht jeden Tag. Und wenn, dann beschränkt sich der Regen i.d.R. nur einen kurzer Schauer am Nachmittag oder Abend. Alles ist grüner und viel lebendiger, wer ganz viele Tiere sehen möchte, der fährt in der Grünen Jahreszeit.

Für Costa Rica/Nicaragua gilt daher: Mögen Sie’s gerne warm und wärmer, dann empfehlen wir Dezember bis April. Oder lieber angenehm warm, dann auf jeden Fall Mai bis September.

Klipp und klar:

Wenn man vom Oktober und November absieht ist die **“Grüne Jahreszeit” die beste Reisezeit Mittelamerika zu erkunden.**

Time to clean up. With the misleading term ,rainy season‘.

Please don't be confused by the misleading term ,rainy season‘. Even in the rainy season, it doesn't rain every day. And when it does, the rain is usually limited to a short shower in the afternoon or evening. Everything is greener and much livelier, so if you want to see lots of animals, travel in the green season.

The following therefore applies to Costa Rica/Nicaragua: If you like it warm and warmer, we recommend December to April. Or if you prefer pleasantly warm, then definitely May to September.

Frank and clear:

With the exception of October and November, **the ,green season‘ is the best time to explore Central America.**